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INTERPELACJA 

Prezydent Miasta Łodzi 

W związku z informacjami prasowymi oraz konferencjami prasowymi urzędników 
i radny koalicji na temat wiaduktów przy ulicy Przybyszewskiego proszę  o wyjaśnienie następujących kwestii: 

- z kiedy jest projekt budowlany wiaduktów oraz kiedy i ile razy był  aktualizowany; 
- z kiedy jest pozwolenie na budowę  i czy było przedłużane, aktualizowane; 
- czy ZIM nałożył  na wykonawcę  obowiązek aktualizacji projektów lub ich 

weryfikacji ze stanem rzeczywistym, czy był  obowiązek sprawdzenia danych geodezyjnych; 

- czy ZIM dokonywał  weryfikacji projektów ze stanem rzeczywistym przed 
przekazaniem ich wykonawcy lub przed ogłoszeniem przetargu; 

- z kiedy pochodzą  dane geodezyjne przekazane przez PKP, które miały wprowadzić  w błąd wykonawcę  co do koniecznej wysokości podpór wiaduktów i czy przed przystąpieniem do realizacji występowano o ich weryfikację. 
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